



الاسم الرباعي واللقب :- صفاء رسن عبدالله حبيب الكعبي

محل وتاريخ الولادة :-الديوانية١٣/٥/١٩٧٩

الحالة الاجتماعية :- متزوجة -ام لاربعة اولاد

الجنسية :- عراقية

الاختصاص العام والدقيق :-

١-بكلوريوس علوم / جامعة القادسية -٢٠٠١

٢-ماجستير علوم طفيليات / جامعة القادسية -٢٠٠٦

٣- دكتوراه/ فلسفة الاحياء المجهرية والطفيليات/ جامعة القادسية -٢٠٢٣

اللقب العلمي :-مدرس -٢٠١٠

اللقب العلمي :-أستاذ مساعد -٢٠١٩

البحوث المنشورة :-

١-دراسة التغيرات المرضية في صورة الدم المصاحبة للاصابة بالاميبا الحالة للنسيج في الذكور والاناث في محافظة القادسية . (مجلة القادسية العلوم الصرفة)

٢- مقارنة استخدام نبات الزنجبيل وعقار الميترونيدازول في علاج حالات السعال الناتجة عن جرثومة ال سالمونيللا المعوية .(مجلة ديالى للعلوم الزراعية) .

٣- التحري عن طفيلي البوغ الخبيء في الماعز في محافظة الديوانية .(مجلة القادسية لعلوم الطب البيطري) .

٤-تشخيص بعض من مسببات الاسهال في الاطفال والحملان في الديوانية .(مجلة القادسية لعلوم الطب البيطري) .

٥-دراسة انتشار بيوض الديدان في الحاويات المبردة للمشروبات الغازية والعصائر في فصل الصيف .(مجلة ديالى للعلوم الزراعية)

- ٦- دراسة انتشار بعض الاوالي المعوية المعدية لدى العاملين في المطاعم ومحلات المأكولات في محافظة الديوانية .(مجلة القادسية العلوم الصرفة) -
- ٧-استخدام تقنية عوامل الضراوة لتشخيص مع عينات من المرضى المصابين بالاسهال بالاميبا الحالة للنسيج .(مجلة واسط للطب والعلوم) .
- ٨- تقييم مدى انتشار الطفيليات المعوية بين العاملين في المجال الصحي .(مجلة واسط للطب والعلوم) .
- ٩- مسح وبائي لانتشار داء اللشمانيا الجلدية بين النازحين في محافظة الديوانية وتشخيص طفيلي اللشمانيا باستخدام طريقة بلمرة الحامض النووي.
- ١٠- دراسة جزيئية لمرض التوكسو بلازما كوندي وعلاقته بصفات الدم في النساء المجهضات في محافظة القادسية.
- ١١- دراسة وبائية لمرض الجرب حسب الفئات العمرية والمناطق والجنس في محافظة الديوانية.
- ١٢- التوصيف الجزيئي ومعدل الإصابة بطفيلي الاكياس المانية المعزول من الأبقار في محافظة الديوانية، العراق .
- ١٣- استخدام جين في التنميط الجيني لطفيلي التوكسوبلازما كوندي من النساء المجهضات في محافظة الديوانية .
- ١٤-دراسة مقارنة لتشخيص داء المقوسات الكوندية في المشيمة البشرية بالطريقة التقليدية وتقديد تعدد الأشكال في طول القطعة وطريقة الكيمياء المناعية .

السيرة الوظيفية :-

- تاريخ التعين ٢٠٠٢\١\٧ جامعة القادسية -كلية الطب البيطري .
- مسؤول شعبة التسجيل -٢٠٠٢ ومسؤول مختبر التغذية .
- الالتحاق بالدراسات العليا لنيل شهادة الماجستير ٢٠٠٤-٢٠٠٦ .
- تدريسية في كلية الطب البيطري للمرحلة الاولى والثالثة ٢٠٠٦- ٢٠١٢ .
- مقرر مادة البيولوجي للمرحلة الاولى ٢٠١٠-٢٠١٢ .
- اشراف على بحوث الخريجين ٢٠٠٨-٢٠٠٩ و ٢٠٠٩-٢٠١٠ .
- لجنة مناقشة بحوث الخريجين ٢٠١١-٢٠١٢ .
- معاونة العميد للشؤون الادارية في كلية التمريض شهر شباط/٢٠١٢ .

-تدرسية لمادة الاحياء المجهرية العملي والنظري (الطفيليات)للمرحلة الثانية في كلية التمريض.

-رئيس فرع العلوم الطبية الاساسية في كلية التمريض ٢٠١٤/١١/١٨ .

-تدرسية لمادة الاحياء المجهرية العملي (بكتريا)للمرحلة الثانية الفصل الثاني .

***كتب الشكر والتقدير :-

١- كتب شكر وتقدير من السيد وزير التعليم العالي ٨ .

٢- كتب شكر وتقدير من السيد رئيس جامعة القادسية عدد ١٤ .

٣-كتب شكر من السيد عميد كلية الطب البيطري عدد ٣ .

٤- كتب شكر من السيدة عميد كلية التمريض عدد ٧ .

***شهادات اجتياز الدورت التدريبية والتعليمية :-

١-شهادة اجتياز دورة نظام الورد -مركز الامتياز للحاسبات .

٢- شهادة اجتياز دورة الحاسبات التدريبية -مركز الحاسبات والانترنت المركزي/ جامعة القادسية .

٣-شهادة اجتياز دورة التعليم الالكتروني - مركز الحاسبات والانترنت المركزي/ جامعة القادسية .

٤- شهادة اجتياز دورة تقنية تحليل الذي ان اي وعوامل الضراوة -كلية الطب البيطري / جامعة القادسية .

٥-شهادة اجتياز دورة التقطيع النسيجي - كلية الطب البيطري / جامعة القادسية .

٦- شهادة اجتياز دورة التواصل الفعال في اللغة العربية -كلية التمريض / جامعة القادسية .



Full name and surname: - Safaa Resen Abdullah al-Kaabi

date of birth: -AL- Qadisiya 05/13/1979

Marital status: - married -mother for four children

Nationality: - Iraqi

General jurisdiction and flour: -

1-- Bachelor of Science / Al-Qadisiyah University - 2001

2-master Science -parasitology / Al-Qadisiyah University - 2006

3-- PhD / Philosophy of Microbiology and Parasitology / University of Al-Qadisiyah - 2023

Published research: -

Academic title: Teacher-2010

Academic title: Assistant Professor -2019

1-Study of pathology changes in blood parameters associated with Entamoeba histolytica in male and female in AL-Qadysia city

2-comparable study of used ginger and metronidazol drug in dirrhea treatment resulted from *salmonella*

3-Inquie into Cryptosporidium Parasite in goot of AL- Diwaniya Province

4- Identification of Some Causative Agents of Diarrhea in Children and Lambs of Diwania

5- study the spread of worms eggs in refrigerated containers for soft drinks and juices in the summer in the provinceof diwaniyah.

6- Epidemiology survey on the prevalence of infections intestinal parasitesin of Working in restaurants and food shope in the province of diwaniyah

7- PCR Conventional for detecting APand PLA virulence Use Factors of *Entamoeba histolytica* in patients stool samples in Al-Qadisiyah Province.

8- Investigation of the prevalence of intestinal protozoa among health workers.

9- Epidemiological survey of the prevalence of cutaneous leishmaniasis among displaced persons in Al-Diwaniyah governorate and parasitological diagnosis *Leishmania.major* using Nested PCR.

10- Molecular study of *Toxoplasma gondii* and its relation to blood features in aborted women in In Al-Qadisiyah Province.

11- An Epidemiological Study of Scabies by Age Groups, Regions and Gender in Diwaniya Governorate.

12- Molecular characterization and Incidence rate of hydatid cyst isolated from cattle in Al-Diwanyah Province, Iraq .

13- Use GRA6 gene for genotyping of *Toxoplasma gondii* from aborted women in Al-Diwaniyah Governorate .

14- A comparative study of the diagnosis of *Toxoplasma gondii* in human placenta by traditional method , Restriction Fragment Length Polymorphism , and the immunohistochemistry method

Career path: -

- Appointment 7 \ 1 \ 2002 Qadisiyah University College of Veterinary Medicine.

-poss Division Date -2002 and official Nutrition Laboratory.

- Postgraduate masters 2004-2006 certificate

-teched In the College of Veterinary Medicine for the first phase and the third from 2006 to 2012.

- Planned biological material phase 2010-2012.

- Oversee the graduates Research 2008-2009 and 2009-2010.

- Commission discuss graduates Research 2011-2012.

-Assistant Dean for Administrative Affairs at the College of Nursing in February / 2012.

-techer Substance microbiology practical and theoretical (parasites) for the second phase in the College of Nursing.

- chief Department of Basic Medical Sciences in the College of Nursing 18/11/2014.

-techer Substance practical microbiology (bacteria) for the second phase of the second quarter.

***** thanks and appreciation: -**

- 1- Thanks and appreciation from the Minister of Higher Education 8 .**
- 2. wrote thanks and appreciation from the President of the University of Qadisiyah number 14 .**
- 3-written thank you letter from Mr. Dean of the Faculty of Veterinary Medicine, the number 3 .**
- 4. thanked wrote of Ms. Dean of the College of Nursing Number 7 .**

***** Certificates pass training cycles and education: -**

- 1-pass certificate WORD system cycle epicenter of the franchise for computers.**
- 2. Certificate of passing the training course the epicenter of Computing and Internet Computing Central / University of Qadisiyah.**
- 3-pass certificate e-Learning Course - Central Computing Center and online / University of Qadisiyah.**
- 4. Certificate of passing the technical session DNA analysis of virulence factors and collge of Veterinary Medicine / University of Qadisiya.**
- 5-certificate pass chipping histological cycle - College of Veterinary Medicine / University of Qadisiya.**
- 6. pass to communicate effectively in the Arabic language course, collge of Nursing / University of Qadisiya certificate**

